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شهرســتان شــوش در خوزســتان یکــی از 
مهم ترین قطب های کشاورزی در کشور است 
به گونه ای که این شهرســتان علاوه بر کسب 
رتبه نخست کشور در تولید گندم نیز توانسته 
است که در زمینه تولید کلزا هم رتبه نخست 

را در کشور کسب کند.
این در حالی است که در سال جاری کلزاکاران 
شهرستان شــوش و کرخه با توجه به افزایش 
قیمت بیشــتر محصولات کشاورزی از قیمت 
خرید پاییــن این محصول ناراضــی بودند و 
خواســتار افزایش قیمت خرید تضمینی کلزا 
شــدند. نارضایتی کلــزاکاران از قیمت پایین 
خرید تضمینی کلزا باعث شده تا نماینده مردم 
شوش و کرخه در مجلس افزایش قیمت خرید 
کلزا را در دســتور کار خــود قرار داد و پس از 
پیگیری های این نماینده از سوی وزارت جهاد 
کشاورزی، خرید تضمینی کلزا از کیلویی ۱۵ 
هــزار تومان به ۲۳ هزار و ۵۰۰ تومان افزایش 

پیدا کرد که باعث خوشحالی کلزاکاران شد.
اما این روزها پرداخت نشدن مابه التفاوت خرید 
کلزا به کشاورزانی که محصول خود را قبل از 
این افزایش قیمت فروخته اند باعث نارضایتی 
آنها شــده و خواستار رسیدگی هرچه سریع تر 

وزارت جهاد کشاورزی به این مطالبه شدند.
برداشت ۳۰ هزار تن کلزا از شوش و کرخه

»هومن سپهوند« رئیس اداره تعاون روستایی 
شهرســتان شــوش و کرخــه در گفت وگو با 

خبرنگار مهر، ســطح زیر کشــت کلزا ســال 
جاری را در ســطح شــوش و کرخه ۱۵ هزار 
و ۵۰۰ هکتار دانســت و اظهار کرد: کلزاکاران 
شهرستان شوش و کرخه با برداشت ۳۰ هزار 
تنُ محصول کلزا رتبه نخســت تولید کلزا در 

کشور را کسب کردند.
وی به قیمت خرید تضمینی کلزا اشاره کرد و 
گفت: دولت محصول کلزا را با قیمت ۱۵ هزار 
تومان برای هر کیلوگرم از کشاورزان خریداری 

کرد که این قیمت مورد اعتراض کشــاورزان 
قــرار گرفت. ســپهوند ادامــه داد: با پیگیری 
نماینده مردم شوش و کرخه در مجلس قیمت 
نهایی خرید هر کیلوگرم کلزا ۲۳ هزار و ۵۰۰ 

تومان افزایش پیدا کرد.
رئیس اداره تعاون روســتایی شــوش افزود: 
مابه التفــاوت خرید محصول کلزا که معادل ۸ 
هــزار و ۵۰۰ تومان برای هر کیلوگرم اســت 
تاکنون به کشــاورزان شوش و کرخه پرداخت 

نشد؛ البته پیگیری برای پرداخت مابه التفاوت 
خرید کلزا از ســوی تعاون روستایی در حال 

انجام است.
پرداخت مابه التفاوت کلزاکاران 

پیگیری می شود
»محمــد کعب عمیر« نماینده مردم شــوش 
و کرخــه در مجلس در گفت وگــو با خبرنگار 
مهر اظهار کرد: نارضایتی های فراوانی از سوی 
کشــاورزان کلزاکار نســبت به قیمت خرید 

موجب شــد تا پیگیری ها برای افزایش قیمت 
خرید محصول کلزا را در دستور کار قرار بدهم.
وی گفت: پس از جلســات و مکاتبات فراوان 
با وزیر جهاد کشــاورزی، معــاون اقتصادی و 
برنامه ریزی وزیر جهاد کشاورزی )عضو شورای 
قیمت گذاری(، معاون وزیر جهاد کشــاورزی 
و مدیرعامل شــرکت مادر تخصصی بازرگانی 
دولتی ایران و… با افزایش قیمت خرید کلزا 

موافقت شد.
نماینده مردم شوش و کرخه در مجلس افزود: 
قیمت خریــد تضمینی کلزا از ۱۵ هزار تومان 
به ۲۳ هزار و ۵۰۰ تومان افزایش یافته و طبق 
توافق های انجام شده قرار است که مابه التفاوت 
قیمت خرید کلزا به کشــاورزانی که محصول 

کلزای خود را فروخته اند، پرداخت شود.
کعب عمیر با اشــاره به نارضایتی کشــاورزان 
نســبت تأخیر در پرداخت مابه التفاوت خرید 
کلزا اظهار کرد: مکاتباتی از سوی وزارت جهاد 
کشاورزی با سازمان برنامه و بودجه نسبت به 
پرداخــت مابه التفاوت خرید کلزا انجام شــده 
است و از سازمان برنامه و بودجه انتظار می رود 

هرچه سریع تر اقدامات لازم را انجام بدهد.
وی خواستار پرداخت هرچه سریع تر مطالبات 
کلزاکاران شــد و تصریح کرد: پیگیر پرداخت 
مطالبات کلزاکاران هستیم و طبق آخرین آمار 
و اطلاعاتی که داریم، مقرر شده که شهریورماه 

امسال مابه التفاوت کلزاکاران پرداخت شود.

وزارت جهاد کشاورزی رسیدگی کند

گلایه کلزاکاران از پرداخت نشدن مابه التفاوت خرید
تایید تلفات کل و بزهای وحشی  استان البرز

 بر اثر طاعون نشخوارکنندگان کوچک 
سرپرست دفتر حفاظت و مدیریت حیات وحش سازمان حفاظت محیط زیست 
گفت: با شیوع دوباره طاعون نشخوارکنندگان کوچک )PPR( در زیستگاه های 
اســتان البرز، در روز ۲۹ مرداد ماه سال جاری این بیماری از سوی دامپزشکی 
اســتان البرز تایید شد.به گزارش ایسنا، غلامرضا ابدالی در این باره افزود: طبق 
آخرین آمار که در اوایل تیر ماه ســال جاری در منطقه شــکارممنوع طالقان 
ارائه شــد میزان تلفات این بیماری در بین جمعیت کل و بز  وحشــی ۶ راس 
بود که اقدامات کنترلی و پیشــگیرانه با همکاری دستگاه های مرتبط همچون 
دامپزشکی، امور عشایری و منابع طبیعی و گروه های کوهنوردی به خوبی انجام 
شد.وی عنوان کرد: پس از تایید شیوع طاعون نشخوارکنندگان در زیستگاه های 
استان بلافاصله اقدامات کنترلی شامل خروج فوری دام های عشایر و دامداران از 
زیستگاه ها و مناطق آلوده و جلوگیری از تقابل دام های اهلی و وحشی در استان 
در  حال انجام است.ابدالی گفت: در حال حاضر با تایید دامپزشکی، لاشه ۱۰۴ 
راس کل و بز وحشی تلف شده بر اثر بیماری طاعون جمع آوری شده و اقدامات 
لازم برای امحای لاشه ها انجام پذیرفته است.به گزارش سازمان حفاظت محیط 
زیست، سرپرســت دفتر حفاظت و مدیریت حیات وحش در پایان اظهار کرد: 
این بیماری با نام  اختصاری  »PPR« یا  »طاعون نشــخوارکنندگان کوچک«  
نیز شــناخته می شود که یک بیماری کشنده حاد با واگیری بسیار بالا است و 
نشــخوار کنندگان کوچک و شــترها را درگیر می کند. علائم این بیماری تب، 
ترشــحات چشم و بینی، تورم دهان، اســهال همراه با سختی تنفس بوده که 

گاهی منجر به مرگ نیز می شود.

احتمال گسیل گرد و خاک به گیلان
مدیرکل هواشناســی گیلان، از احتمال گسیل گرد و خاک به استان از سمت 
شمال شرق طی ۲۴ ساعت آینده خبر داد و گفت: نقشه های هواشناسی نشان 
دهنده استقرار جوی غالبا پایدار در منطقه است.محمد دادرس در گفت وگو با 
ایسنا، آسمان گیلان را صاف تا قسمتی ابری همراه با وزش باد دانست و اظهار 
کرد: رطوبت فعلی شهر رشت ۶۰ درصد است.وی با بیان اینکه در هفته جاری 
کاهش دما نخواهیم داشت، افزود: دمای احساسی با رطوبت نسبی و دما ارتباط 
مستقیم دارد و لذا شاهد کاهش دمای احساسی نسبت به هفته گذشته هستیم.

مدیرکل هواشناسی گیلان، نقشه های هواشناسی را نشان دهنده استقرار جوی 
غالبــا پایدار در منطقه دانســت و تصریح کرد: تا اواخر هفته آســمانی صاف 
تا قســمتی ابری، گاهــی افزایش ابر، وزش باد، احتمــال مه صبحگاهی پیش 
بینی می شــود.دادرس با بیان اینکه روز سه شنبه شرایط برای رگبار مهیاست، 
خاطرنشان کرد: گاهی با شکل گیری ناپایداری های موقتی شرایط برای رگبار 

و رعد و برق و کاهش نسبی دما تا پنجشنبه فراهم است.

خسارات 205 میلیارد تومانی سیلاب 
به راه های مرکزی

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی گفت: سیلاب اخیر به 
بخش راه های اســتان مرکزی ۲۰۵ میلیارد تومان خسارت وارد کرد. آسیبهای 
ناشی از بارش ها و جاری شدن سیلاب شامل تخریب و آب شکستگی جاده های 
اســتان بوده اســت.به گزارش خبرنگار ایلنا، مهرداد جهانی افزود: با توجه به 
اقدامات پیشــگیرانه ای که پیش از این انجام شــده بود، تخریب کامل پل  ها 
و راه  ها اتفاق نیفتاد و همچنین در هنگام ســیل، انسداد مسیر در هیچ یک از 
راه های اســتان مرکزی ایجاد نشد.وی ادامه داد: در پی بارش ها و جاری شدن 
ســیل اخیر، حجم خســارات وارده شــده به ابنیه و راه های استان مرکزی به 
گونه ای است که عدم مرمت آنها می تواند در بارش های بعدی خسارات سنگینی 
را به ابنیه فنی راه ها وارد کند.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
مرکزی اظهار داشت: بیشترین خرابی ها و خسارات وارد شده به ابنیه های فنی 
و راه های اســتان مرکزی، در شهرســتان های اراک، محلات، خمین، تفرش و 

فراهان بوده است.

افتتاح 24 پروژه در حوزه منابع طبیعی
 در هفته دولت در هرمزگان

مدیــرکل منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان گفت: در هفته دولت امســال 
شاهد افتتاح و آغاز عملیات اجرایی ۲۴ طرح با اعتبار بالغ بر ۲۴۳ میلیارد ریال 
خواهیم بود.به گزارش ایلنا از بندرعباس، سیدمحمدنور موسوی اظهار کرد: از 
مهم ترین برنامه های این اداره کل در هفته دولت، اجرای عملیات بیومکانیک و 
مکانیکی و مدیریت پایدار جنگل های مانگرو در شهرستان قشم ومیناب است.

وی افزود: این تعداد پروژه ها در شهرستان های بستک، بندرخمیر، بندرعباس، 
میناب، بشاگرد، جاسک و پارسیان اجرا می شود. موسوی ادامه داد: این طرح ها 
شــامل عملیات بیولوژیک نهالکاری، ساخت ســازه های سنگی ملاتی، پخش 
سیلاب، توســعه جنگل با بذر، احداث بند خاکی و دیگر طرح های آبخیزداری 
است.مدیر کل منابع طبیعی وآبخیزداری هرمزگان با اهمیت احیاء و توسعه روز 
افزون منابع طبیعی در بخش های مختلف، اضافه کرد: حجم هر نوبت آبگیری  
ســازه های آبخیز داری اســتان بیش از۴۵۰ میلیون مترمکعب است.موسوی 
با اشــاره به جایگاه ویژه انجام عملیات آبخیزداری در هرمزگان، خاطرنشــان 
کرد: پروژه های آبخیزداری اجرا شــده در دهه فجر مهار و کنترل ســیلاب و 
استحصال رواناب، حفاظت خاک افزایش سفره های آبهای  زیرزمینی را در پی 
خواهد داشت.اعتبارات اجرای این پروژه ها از محل اعتبارات ملی واستانی بوده 
که با ایجاد اشتغال۲۲7 در راســتای اشتغال پایدار، افزایش توان اقتصادی در 

روستاییان و مقابله با خشکسالی و کشاورزی پایدار  و امنیت غذایی می باشد.

اخبار کوتاه

سرپرست اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان شاهرود گفت: 
ورود خودروهای آفرود و تورهای فاقد مجوز رســمی به مناطق گردشگری کویری 
و جنگلی به ویژه جنگل هیرکانی ابر ممنوع است.به گزارش خبرگزاری مهر به نقل 
از روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان سمنان، 
مرتضی نظری افزود: بر اســاس هماهنگی صورت گرفته بین نهادهای متولی این 
موضوع مهم، مصوب شــده است.سرپرســت اداره میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی شهرستان شاهرود با اشاره با مشکلاتی که خودروهای آفرود و تورهای 
غیرمجاز در این منطقه به وجود آورده اســت، گفــت: برای جلوگیری از صدمات 
بیشتر به محیط زیست این ناحیه و جلوگیری از معضلات اجتماعی به وجود آمده، از 
ورود خودروهای آفرود و تورهای فاقد مجوز رسمی به جنگل ابر جلوگیری می شود. 
جنگل هیرکانی ابر در فهرست جهانی یونسکو ثبت شده است و ضوابط حفاظتی 

خاص خود را دارد.او ادامه داد: هرگونه آســیب به این اثر طبیعی از جمله از آتش 
زدن گیاهــان، قطع درختان، بوته کنی، از بین بردن پوشــش گیاهی و ورود دام 
سنگین و … تخلف محسوب شده و پیگرد قانونی دارد. نظری با بیان اینکه ورود 
خودروها به مســیرهای فرعی مصداق از بین بردن پوشش گیاهی است و تخلف 
محسوب می شود، گفت: ثبت جهانی جنگل های هیرکانی مسئولیت سازمان منابع 
طبیعی و آبخیزداری را به عنوان متولی مدیریت جنگل ها و مراتع دو چندان کرده 
است و محدودیت های حفاظتی بیشتری برای جنگل هیرکانی ابر باید در نظر گرفته 
شود.سرپرست اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان شاهرود، 
سامان دهی ورود خودروهای آفرود دارای مجوز و تعیین مسیرهای از پیش تعیین 
شده برای جلوگیری از آسیب به جنگل ابر را از جمله فعالیت های انجام شده برای 

حفاظت هر چه بیشتر از جنگل جهانی ابر عنوان کرد.

قصر عظیم غیرمجاز که ســالهای زیادی بخشــی از حریم 
رودخانه کرج را در قلمرو چهره معروفی قرار داده بود، بعد از 
تخریب نیز، همچنان منابع طبیعی منطقه را تهدید می کند 
و نخاله هایش، نهر و درختان روستای سرودار را دچار آسیب 
کرده اســت.به گزارش ایلنا، ابرویلای چهره معروفی که به 
صورت غیرمجاز سالها در حریم رودخانه جاده کرج چالوس، 
احداث شــده بود و آب این رودخانه را در سیطره  خود قرار 
داده بود در راســتای دســتور رئیس قوه قضایی مبنی بر 
آزادســازی حریم رودخانه در اسفند سال گذشته، تخریب 
شد.قصری که تهدیدی بر گلوگاه آب شرب تهران بود، برای 
صیانت از حقوق مردم و به همت دادگســتری کل البرز و 
شــرکت آب منطقه ای استان، کاملا تخریب شد.امروز بعد 
از گذشت حدود ۶ ماه از تخریب و به رغم تاکید رئیس قوه 
قضایی مبنی بر آزاد سازی حریم رودخانه کرج برای آلوده 
نشــدن آب رودخانه، اما نخاله های باقیمانده از تخریب که 
عمدتا تکه های سیمان، آجر و قلوه سنگ های ریز و درشت 
هستند در منطقه و حاشــیه نهر، کاملا جمع آوری نشده 
اســت.این شرایط در حریم رودخانه کرج، علاوه بر آلودگی 
آب و آسیب به فضای سبز، منظره ناخوشایندی ایجاد کرده 

که برای تردد ســاکنین منطقه نیز مشکل ساز شده است 
و مشــکل اصلی این که تخریب روی نهر آب باعث شــده 
است که نهر عموم مردم روستای سرودار، دیگر آبی نداشته 
باشد و درختانش در حالِ خشک شدن است.گفته می شود، 
دســتور قضاییِ جمع آوری نخاله ها، اعلام شده اما تا کنون 
)۲۹ مرداد ۱۴۰۱( تمام نخاله ها جمع آوری نشــده است.

ساکنان منطقه با نارضایتی از این وضعیت، برای جلوگیری 
از خسارات بیشتر، خواستار رفع این مشکل هستند.

داوود نجفیان، مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز 
در گفــت و گو با ایلنا گفت: ویلای انصاری برج بزرگی بود 
که به واســطه غیرمجاز بودن باید طبق قانون مالک نسبت 
به تخریب این ســاختمان عظیم، اقدام می کرد اما این ویلا 
توسط دســتگاه های ذیربط کاملا تخریب شد.وی با عنوان 
اینکه برای مردم عادی حدود ۱۰ متر حریم  ارفاق شــد اما 
بــرای ویلای عظیم چهره معروف بــا توجه به اینکه مالک 
نسبت به تخریبِ ملک غیرمجاز، همکاری نکرد، این ویلای 
عظیم بدون هیچ گونه ارفاق، کاملا تخربب شد.نجفیان به 
ایلنا گفت: با برآورد انجام شــده حدود یک میلیارد هزینه 
جمع آوری نخاله هاســت لذا از طرف دادگستری به مالک 

اخطار داده شده اســت ولی چنانچه از این اقدام صرفنظر 
شــود برای پیمانکاری که مســئولیت تخریب را به عهده 
داشــت، مجوز صادر خواهد شــد تا نخاله هــا جمع آوری 
شــود.وی تاکید کرد: اگر نخاله ها جمع شــود، رودخانه به 
حالت طبیعی جریان خواهد داشت لذا با مهلت داده شده، 
دادستان قول داده اســت اگر مالک همکاری نکرد دستور 
کتبی صادر شود که شرکت آب منطقه ای رسما ورود کند 
و با اســتفاده از فروش آهن آلات ایــن ویلا از هزینه اضافه 

جلوگیری گردد.
حســین فاضلی هریکندی، رئیس دادگســتری کل استان 
البرز در پاســخ به سئوال خبرنگار ایلنا مبنی بر دلایل عدم 
تخلیه تمــام نخاله هایِ حاصل از تخریــب ابرویلای جاده 
کرج چالوس، اظهار داشــت: احداث ویــلای غیر مجاز در 
حریم رودخانه کرج به عنوان جرم محســوب شده بود که 
منجربه تخریب شــد و جمع آوری نخاله ها به عهده مالک 
است لذا در صورتی که مالک در این ارتباط اقدامی نداشته 
باشد، دستگاه متولی در ادامه ســاماندهی حریم رودخانه 
باید نســبت به جمع آوری نخاله ها اقدام کند.وی افزود: با 
توجه بــه ویژگی خاص این ویلا با توجه به اســتحکام بنا 

و تجهیــزات آن، تخلیه آنها هزینه قابل توجهی را شــامل 
شد.فاضلی هریکندی با اشاره به جلسه روز چهارشنبه ۲۶ 
مردادماه با مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای استان البرز، 
گفت: این موضوع در دست پیگیری است و در جلسه هفته 
جاری نیز در این ارتباط اتخاذ تصمیم خواهد شد و از طریق 
اقدامات قانونی مقتضی نسبت به جمع آوری نخاله ها اقدام 
می شود.رئیس دادگســتری البرز به ایلنا گفت: این برنامه 
جزو تاکیدات دادگستری استان البرز برای ساماندهی حریم 
رودخانــه و جمع آوری کامل نخاله ها خواهد بود.حســین 
فاضلی هریکندی رئیس کل دادگســتری البرز پیش از این 
در مورد ساخت و ساز های واقع در حریم این رودخانه گفته 
بود: ۱۹ ساختمان مربوط به یازده دستگاه حاکمیتی یعنی 
نهاد های دولتی، عمومی و نظامی اســت که در این خصوص 
تصمیم گیری شــده که با توجه به دســتور ریاســت قوه 
قضاییه، ابتدا دستگاه های دولتی تخریب و برای این موضوع 
ساختمان مربوط به قوه قضاییه که بخشی از آن که در بستر 
رودخانه است، رفع تصرف شد، در حال حاضر حدود ۳۸۴ 
بنای غیرمجاز در حریم رودخانه کرج ساخته شده است که 

رفع تصرف می شود.

ورود خودروهای آفرود و تورهای فاقد مجوز به جنگل ابر ممنوع!

نخاله های ابرکاخ جاده کرج - چالوس، درختان و نهر روستای سرودار را تهدید می کند

گروه شهرســتانها – قــادر صادقــزاده: مدیر کل 
نوســازی مدارس آذربایجان شرقی گفت: امروز بزرگترین 
کاروان تجهیزات ارســالی آموزشی اســتان بعد از انقلاب 
در قالب یک مراســم رژه ای تحویل مدارس و پروژه های 
جدیدالاحداث استان خواهد بود. نشست خبری مدیرکل 
نوســازی مدارس استان با اصحاب رسانه برگزار شد.فرهاد 
فرهودی با اشــاره به وظیفه این سازمان گفت: وظیفه ما 
نوسازی ســاختمان های آموزشی مدارس، توسعه فضا های 
آموزشــی و تجهیز فضا های آموزشــی است.وی ادامه داد: 
منظور ما از نوســازی دو قسمت است؛ تخریب و بازسازی 
ساختمان های آموزشی و دوم اینکه مقاوم سازی ساختمان 
آموزشی اســت.وی اضافه کرد: در مقاوم سازی ساختمان 
موجود را تخریب نمی کنیم بلکه تعمیرات اساســی سازه 

ای را انجــام می دهیم.فرهودی خاطر نشــان کرد: وقتی 
می خواهیم به مقوله فیزیکی ساختمان های آموزشی وارد 
شویم بدون رویکرد مدیریت سبزی میسر نیست.وی اظهار 
داشت: مدیریت سبزی استفاده از انرژی های پاک و کاهش 
مصرف انرژی است.وی گفت: اولین سازمان دولتی که این 
تکنولوژی را وارد کشور کرد سازمان نوسازی مدارس کشور 

است.
فرهودی تصریح کرد: اگر بتوانیم مدارسی را اجرا و طراحی 
کنیم که با این رویکرد اجرا شــوند؛ ۸۰ درصد مسیر برای 
بیســت ســال آتی را طی کرده ایم، چرا که چنین دانش 
آمــوزی مفهوم کنترل و انرژی را متوجه خواهد شــد.وی 
خبر داد: مدرسه شهید قاسم سلیمانی یکی از این مدارس 
اســت که در منطقه ارم تبریز در حال ســاخت است.وی 

افــزود: هدف ما این اســت که انرژی تامین شــده را در 
ساختمان حفظ کنیم.وی تاکید کرد: در صورت تخصیص 
اعتبار امیدواریم تا دو ســال آینده شــاهد بهره برداری از 
این مدرسه باشــیم.فرهودی نیا خبر داد: مدرسه شهدای 
میانه، مدرســه شادروان فرشــباف در ناحیه دو آموزش و 
پرورش از دیگر مدارسی اســت که امیدواریم اعتبار لازم 
تخصیص داده شــود.مدیر کل نوســازی مدارس استان با 
تاکید بر مسئله مکان یابی گفت: مکان یابی مدارس یکی 
از مهمترین معضلات بود که با رویکرد جدید به سمت نرم 
افزاری کردن این امر هستیم.وی افزود: به جرات می گویم 
که اکنون نوسازی مدارس در کشور پیشرو است.فرهودی 
نیــا خبر داد: امروز بزرگترین کاروان تجهیزات آموزشــی 
اســتان بعد از انقلاب در قالب یک مراسم رژه ای تحویل 

مدارس و پروژه های جدیدالاحداث اســتان خواهد بود که 
جمعــا به ارزش ۲۰ میلیارد تومان اســت.وی اضافه کرد: 
سیاســت اصلی دولت ســیزدهم حذف مدارس کانکسی 
اســت، مدارس کانکس اســتان تا این لحظــه ۳۰۹ مورد 
هستد، این آمار با آمار ارائه شده مدیرکل آموزش و پرورش 
اســتان تناقضی ندارد این تنها آمار مدارس کانکسی است 
نه مدارس پیش ســاخته.وی ادامه داد: کانکس بد بد هم 
نیست، این را باید توجه داشــته باشیم که کانکس محل 
موقتی بوده و بهتر از ســاختمان ناایمن است.فرهودی نیا 
گفت: ۱۲۶ ساختمان کانکســی بالای ده نفر هستند که 
ظرف ســه سال آتی به ساختمان آموزشی تبدیل خواهند 
شد.وی در پایان گفت: ۱۲ هزار میلیارد نیاز به بودجه ملی 

داریم تا مدارس استان را نوسازی کنیم.

اســتاندار ایلام گفت: فضا برای اسکان بیش از ۶۰ هزار زائر در ایام اربعین آماده 
کرده ایم و با توجه به گرمای هوا، ۲۰ هزار مترمربع سایبان در حال نصب است.
حســن بهرام نیا اســتاندار ایــلام در همایش عظیم خادمین اربعین حســینی 
علیه الســلام که با حضور حجت الاسلام والمســلمین کریمی تبار نماینده، ولی 
فقیه در استان و امام جمعه ایلام، حجت الاسلام والمسلمین پناهیان، عبودتیان 
دستیار ویژه ریاست جمهور و مجموعه مسئولان استانی و حضور گسترده مردم 
محب اهل بیت علیهم السلام ایلام در مصلای شهر ایلام برگزار شد گفت: مردم 
اســتان ایلام چه در دوران دفاع مقدس و چه در دوران انقلاب اسلامی همیشــه 
در صحنه بوده و حماســه آفریدند و میزبانی از زائران اربعین و پایتخت خادمین 
سیدالشهداء یک موهبت الهی است که نصیب مردم استان ایلام شده است.وی 
افزود: مردم اســتان ایلام افتخار خادمی لباسی را بر تن دارند و زبان از بیان این 

همه اخلاص و از خودگذشتگی قاصر است.
اســتاندار ایلام گفت: امروز لباس خدمت و نوکری را بر تن کردیم و در راستای 

تأمین و آماده ســازی زیرساخت ها با همراهی نماینده، ولی فقیه در استان و امام 
جمعه ایلام، ائمه جمعه و شــورای تأمین و همه مسئولان از هیچ تلاشی دریغ 

نخواهیم کرد. 
وی ضمن تقدیر از حضور حجت الاســلام والمســلمین پناهیان اظهار داشــت: 
حجت الاســلام والمســلمین پناهیان همیشه و در راســتای تبیین خطابه های 
ماندگاری داشــته و امروز سرمایه عظیمی برای کشــورمان است و وجود ایشان 
را غنیمت می شماریم.اســتاندار ایــلام با بیان اینکه ایلام گرانیگاه در سراســر 
جهان اســلام اســت، اظهار داشت: در این مدت هشــت ماه در استان ایلام که 
توفیق خدمت به دســت آمد، از همان بدو ورود در راســتای توســعه و تکمیل 
زیرســاخت های اربعین فعالیت ها شروع شد.وی اضافه کرد: علی رغم اینکه هم 
اکنون حدود ۸۰۰ میلیارد تومان بدهکار هســتیم، اما با دست خالی و با کمک 
مدیران، زیرساخت های اربعین یکی پس از دیگری برای زایران فراهم شده است.
وی در ادامه گفت: در حوزه تأمین آب مهران که در گذشته آبرسانی برای زائران 

با تانکر انجام می گرفت، آب پایدار برای حدود ۳۰۰ هزار نفر فراهم شــده و برق 
پایانه مرزی نیز تامین شده است.رئیس ستاد اربعین استان در ادامه با بیان اینکه 
فضا برای اســکان بیش از ۶۰ هزار زائر در ایام اربعین آماده کرده ایم گفت: در 
حــوزه جاده مواصلاتی به مهران در همین دولــت و با نبود اعتبار، ۲۰ کیلومتر 
احداث و اضافه شــد و با دلدادگی و تلاش مدیــران، محور ایلام - مهران چهار 
خطه تا قبل از اربعین می شود.وی اضافه کرد: این در حالی است که با توجه به 

گرمای هوا، ۲۰ هزار مترمربع سایبان در حال نصب است.

مدیر کل نوسازی مدارس آذربایجان شرقی خبر داد 

بزرگترین رژه خودروئی تجهیزات آموزشی مدارس  در تبریز  

آماده سازی فضا در مرز مهران برای اسکان بیش از ۶0 هزار زائر 

قلی نژاد گفت: استان بوشهر نیازمند ایستگاه مقابله 
با آلودگی های نفتی دریایی است و باید امکانات ویژه 

برای پاکسازی آلودگی در ساحل فراهم شود.
فرهاد قلی نژاد مدیرکل محیط زیست بوشهر گفت: 
طی روزهای گذشته شاهد آلودگی های گسترده نفتی 
در دریا و سواحل استان بوشهر بودیم که هنوز منشأ 
دقیق این آلودگی ها مشــخص نیست. وی به بررسی 
کارشناسی منشأ آلودگی ها اشاره کرد و ادامه داد: با 
توجه به نوع این آلودگی ها و میزان گســترش آنها، 
بی شک منشأ آن از شناورها و نفتکش ها نبوده است 

و این آلودگی از ســکوها یا خطوط انتقال انجام شده 
است.مدیرکل حفاظت محیط زیست استان بوشهر از 
انجام عملیات پاکسازی سواحل تا رفع کامل آلودگی 
خبر داد و خاطرنشــان کــرد: ورود آلودگی به دریا 
متوقف شده اســت ولی هنوز آثار این آلودگی ها در 
دریا و ساحل وجود دارد که با همکاری دستگاه های 
مربوطه در حال پاکســازی هستیم. وی تاکید کرد: 
ضمن بررســی دقیق موضوع و تلاش برای شناسایی 
منشــأ این آلودگی هــا، برخورد قانونی با مســببان 
این آلودگی صــرت خواهد گرفت. انتظار داشــتیم 

اطلاع رسانی به موقع برای رفع این آلودگی ها صورت 
می گرفت تا شــاهد کاهش انتشار آن باشیم. قلی نژاد 
از طراحی یک نــرم افزار برای پایــش آلودگی های 
دریایی و رصد وضعیت خبر داد و افزود: برای مقابله با 
آلودگی های نفتی در سواحل استان نیازمند امکانات 
ویژه و استقرار ایستگاه مقابله با آلودگی هستیم. وی 
تاکیــد کرد: با توجه به اینکــه آلودگی های نفتی در 
ســواحل به صورت نیمه جامد هستند، دستگاه های 
ســاحل روب کارایی لازم را برای جمع آوری ندارند و 

باید دستگاه ویژه ای برای این کار تأمین شود.

استان بوشهر نیازمند تجهیزات ویژه مقابله با آلودگی های نفتی است

 

آگهي ابلاغ تصميم به رد افراز

مالکیــن محترم پلاک 7۱۶ فرعي از ۱- اصلي واقع در شــهرکرد: ۱- ناصر کیاني 
فرزند عزت الله و ۲- اســماعیل کیاني فرزند اســدالله به آدرس خیابان ولي عصر 
جنب ســاعت فروشي کاوه، ورثه سید حســین میر ابوالقاسمي )۳- سید مهدي، 
۴- ســید حمید، ۵- ســیده مژگان، و ۶- سیده شیرین شهرتین میر ابوالقاسمي( 
مجهــول المکان، 7- محمد صــادق جعفریان فرزند عزت الله به آدرس شــهرکرد 
خیابــان ولي عصــر روبروي بانک تجــارت – مغازه کفش فروشــي، ورثه مرحوم 
فتح الله آزادگان فرزند حاجي آقا )۸- خانم کتایون حبیبیان همســر فتح الله، ۹- 
حجــت الله، ۱۰- امین، ۱۱- آیت الله، ۱۲- بهادر، ۱۳- حشــمت الله، ۱۴-فاطمه، 
۱۵-فرشته، شــهرتین آزادگان، مجهول المکان( ورثه سید رسول میر ابوالقاسمي 
)۱۶-سید مسیح و۱7-ســید ضیاء میرابوالقاسمي به آدرس، خیابان سعدي غربي 
فروشــگاه برق میر ابوالقاسمي،  ۱۸- سید کریم و۱۹- فرشته، و۲۰- مهرنوش،  و 
۲۱- کتایون،  میر ابوالقاســمي، مجهول المکان( ورثه سید عباس میر ابوالقاسمي 
)۲۲-سید محمودبه ادرس شهرکرد خیابان باهنر کوچه ۶۱ پلاک ۱۰ و۲۳-فاطمه 
میر ابوالقاسمي و۲۴-صدیقه بیگم نوربخش رضائي دهکردي مجهول المکان( وورثه 

عزت الله جعفریان دهکردي فرزند عبدالرحیم )۲۵- شــهین، ۲۶- لیلا،۲7- زهرا، 
۲۸- پریسا،  ۲۹-فریبا، ۳۰- مجید، مجهول المکان  و۳۱- محمد صادق جعفریان 
به ادرس شــهرکرد خیابان ولي عصر روبروي بانک تجارت مغازه کفش فروشي، و 
۳۲- مرضیه باخسته راستابي و۳۳- سید مجید میر ابوالقاسمي مجهول المکان به 

اطلاع می رساند:
 خانم محبوبه رفیعي فرزند جمال احدي از مالکین پلاک مرقوم تقاضاي افراز سهم 
خود از پلاک ثبتي مذکور را نموده پس از رسیدگي اداره ثبت اسناد و املاک نسبت 
به رد درخواســت افراز خواهان،  برابر تصمیم شماره ۱۴۰۱/۰۵/۲۳-۲۸۵/۱۵۴۶ 
مستند به نامه شــماره ۱۴۰۱/۱۳7۸۳/۱۳۱/۳-۱۴۰۱/۰۵/۰۱ شهرداري شهرکرد 
اتخاذ تصمیم نموده است علیهذا چنانچه هر یک از شرکاء نسبت به تصمیم مذکور 
معترض می باشند ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشارآگهي دادخواست اعتراض خود 

را به دادگاه محل وقوع ملک تسلیم نمایند.

سازمان ثبت اسناد و املاک کشور
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان چهارمحال و بختیاری

آگهي فقدان سند مالکیت
)موضوع ماده 120 آئین نامه اصلاحي قانون ثبت(

نظر به اینکه آقاي هوشنگ اسلامي فرزند محمد باقر به شناسنامه شماره  ۲۲۶۵ 
با ارائه ۲ برگ استشهادیه محلي مصدق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 
ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت ۲۶7.۶۰ مربع به شماره مسلسل ۱7۹۹۸۰ 
سري الف/77 پلاک ۶۵۲ فرعي از۴۳۲ اصلي واقع در شهر باباحیدر که ذیل ثبت 
شماره ۳۵۳۲ در صفحه ۳۱۵ دفتر جلد ۲۸ املاک بنامش ثبت گردید را به علت 
جابجایي اســباب منزل مفقود نموده لذا وفق ماده ۱۲۰ اصلاحي آیین نامه قانون 
ثبت مراتب یک نوبت در این روزنامه آگهي می گردد و هر کس مدعي انجام معامله 
)غیر از آنچه که در این آگهي ذکر شــده( نسبت به آن یا وجود سند مالکیت نزد 
خود می باشــد از تاریخ انتشــار این آگهي به مدت ده روز به این اداره مراجعه و 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نمایید تا 
اصل سند به ارائه کننده مسترد گردد چنانچه ظرف مهلت مقرر اعتراض نرسد یا 
در صورت وصول اعتراض سند ارائه نشود سند مالکیت مرقوم صادر و به متقاضي 

تسلیم خواهد شد.
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان فارسان- اکبر يزداني

محمدعلي محمدي
سرپرست ثبت اسناد و املاک منطقه یک شهرستان شهرکرد


